
Dagsorden til fællesbestyrelsesmøde Barrit skole 

og Barrit børnehus. 
  

Dato: 16.06.21 

Tid: 18-21 –Fysisk på skolen 

Deltagere: Anne-Marie, Anne, Michael, Ida, Gitte, Majken, Jeppe, Karen Margrethe, Helle, 

Camilla, Bo 

Afbud:  

Dagsorden Ansv

arlig 

Tid Proces Referat 

1:Velkommen  - Godkendelse 

af dagsorden  

    

2.  

Arbejdet i bestyrelsen 

-PowerPoint oplæg incl. gruppe 

drøftelser 

-Vi ser og hører oplæg fra 

dagtilbud vedrørende 

bestyrelsesarbejdet. Undervejs 

stopper vi op og arbejder i 

grupper med de punkter der 

lægges op til. Vi har kopieret 

PowerPoints samt de to 

principper der omtales og er der 

brug for at vi ser på igen: 

forældresamarbejde og 

overgange. 

-Hvad har inspireret mig til at 

arbejde med/arbejde videre med 

efter sommerferien. 

BL/HE 2 t Info/ori

enterin/

drøftels

e 

 

Gennemgang af 

PowerPoint med gode 

gruppe drøftelser.  

Gode ideer er femkommet 

b.la. cafémøde med 

bestyrelsen, 

forældrerødderne kan 

deltage i et 

bestyrelsesmøde. Der blev 

nedsat en arbejdsgruppe til 

at kigge på princip for 

forældresamarbejde. Det er 

Majken, Ida og Anne 

3. Orienteringspunkter fra 

ledelsen. 

-Næste skoleår 

-Personale nyt 

-Covid-19 

-Lokaleplan for skole og 

Børnehus 

-Brandtilsyn 

-Ect. 

-Ect. 

BL/HE 20 

min 

Info Der er planlagt med ca. 30 

lektioner samlæsning på 

almenafdelingen. B.la. 

dansk, n/t, historie, 

kristendom i 5+6 klasse. 

Enkle dansk og kristendom 

og n/t timer i 0+1 klasse. 

Desuden samlæser vi som 

vi plejer med LUS-

værkstederne, idræt, HDS. 

 

Personale nyt: 



Specialafdelingen : 

 

Camilla er ansat i flexjob 15 

timer/uge frem til udgangen 

af 

2021. Camilla ansættes 

som pædagogmedhjælper. 

Hun er 

uddannet psykolog. 

Ansat Lene skolelærer 

uddannet Ergoterapeut og 

skal være i A- 

klassen 

Lærke ansættes pr 1. aug 

som lærer i B-klassen 

Julie ansættes 1/1- 2022 

som lærer 

Skolen: 

En midlertidig stilling slås 

op med ansættelse i august 

Zoey stopper, hun har fået 

stillinge på Rask Møller 

Uma har fået andet arbejde 

på Vejle Midtbyskole i Vejle 

og 

stopper pr den 31/7 

Laura har sidste 

arbejdsdag den 31/7-21 

Børnehuset: 

Jette ansat som pædagog i 

børnehaven 

Laura og Shirli stopper pga 

uddannelse 

Cecilia ansættes som 

pædagogmedhjælper fra ⅛ 

i hendes sabbatår. 

 

Vi spørger indtil BKI i 

forbindelse med vores 

kostpolitik. Vi har nemlig 

fået et tilbudt at komme på 

Hansted/egebjerg 

forsamlingshus system. 

 



4. Tilbagemelding fra kursus og 

dialogmøde 

Anne 10  Dialogmøde aflyst. 

Kursus var godt. Det var 

dog bedst at møde andre 

bestyrelser og sparre med 

dem. 

5. Evt.  10    

 Pkt. til næste gang 

-Elevrådet. 

- Hvad tager vi med fra 

erfaringerne med covid-19 

Forældresamarbejde/forbere

delse til forældremøder. 

      

 

Datoer til møder næste skoleår. 

 

Vi har besluttet at udvide vores møde, så de nu har en varighed af 2½ time. 18-20.30 

25/8 

28/9 

28/10 

29/11 

24/1 fælles med Juelsminde og Glud. 

24/2 

29/3 

27/4 

25/5 

15/6 

 


